
 



 

Project Beuningen Outdoor Events 

Beuningen is een prachtig dorpje. Met een school, kerk en café! 

Niets aan de hand zou je zeggen, maar toch wel!  

 

Wat is er aan de hand? …. Nou, het aantal kinderen op school loopt bijvoorbeeld terug, net 

zoals het kerkbezoek. Door stagnatie van de nieuwbouwplannen vestigen zich er ook bijna 

geen jonge gezinnen in Beuningen, om maar eens wat te noemen. Dit is een onwenselijke 

ontwikkeling, deze beweging willen we keren! 

Dit betekent dat de Stichting sportveld Beuningen het dorp zelf, én het wonen in Beuningen 

aantrekkelijker moeten maken. Zorgen dat er een andere sociale samenhang in het dorp 

komt. Dat we het dorp aantrekkelijk houden voor de jongeren. Ook voor de ouderen moet 

het een aantrekkelijk dorp blijven. Daarvoor moeten er activiteiten zijn in het dorp.   

Tevens wil  De Stichting dat toeristen Beuningen graag willen blijven bezoeken,  of liever 

nog, hebben we dat er meer toeristen onze kant op komen. Ook hiervoor moet je een 

verzorgd dorp hebben en moet je wat te bieden hebben.  

Om een begin te maken met het aantrekkelijker maken van Beuningen, gaat de stichting het 

sportveld een boost geven! En waarom het sportveld? Dit is de enige plek om sociale buiten 

activiteiten te houden voor grotere groepen. Én omdat dit veld er dus danig slecht bij ligt dat 

de eigenaar aangeeft dat wanneer dit op korte termijn niet wordt verbetert hij het gaat 

gebruiken als wei. Zonder dit veld is de basis voor alle sociale buiten activiteiten voor 

Beuningen weg! (Dorpsfeest, Koningsdag, Sportveld basisschool en jeugd, ijsbaan, etc.) 

De jeugd kwam op het voetbalveld aan de Beuningerstraat vaak samen om een potje te 

voetballen. Dit veld wordt bijna niet meer gebruikt, omdat het er erg slecht bij ligt en er 

verloedert uit ziet. Het veld zit vol gaten en molshopen, dus maaien wordt ook steeds 

moeilijker. Het is gelegen direct aan de weg vanuit De Lutte en vormt de entree van 

Beuningen. Nu moet Beuningen zelf aan zet!  

De Stichting, maar ook andere partijen zijn van mening dat een netjes onderhouden 

sportveld veel toegevoegde waarde heeft voor het leefklimaat in Beuningen. Daarom wil de 

Stichting het voetbalveld graag opknappen en een nieuw leven inblazen. De Stichting wil er 

een echt “evenemententerrein” van maken, geëgaliseerd met bankjes en een  waterpunt en 

tijdens evenementen, onder een tent! 

Dit project zal ook het dorpsommetje mogelijk maken in combinatie met een natuurleerpad. 

Dit zal gekoppeld worden aan bestaande routes welke niet door het dorp lopen. Waardoor 

er meer toeristen naar het centrum getrokken worden, welke gebruik zullen maken van de 

bestaande voorzieningen.  



 

Initiatiefnemers: 

 

De Dorpsraad: 

De Dorpsraad heeft met het project “Kies je Kans” van de Gemeente Losser in samenwerking 
met de Dorpsraad en de actieve betrokkenheid van een groot aantal van de bewoners, een 
aantal projecten gerealiseerd welke door de inwoners van Beuningen naar voren zijn 
gebracht, maar ook door de inwoners tot een succes zijn gebracht. Voorbeelden hiervan zijn 
het  “Jaarlijks Dorpsfeest”, “Voorziening Jongeren”. Voor beide projecten is de Dorpsraad,  
afhankelijk van het sportveld.  Tevens is de Dorpsraad aanjager van het project ‘ijsbaan’. 
De dorpsraad zou ook graag eendaagse activiteiten willen kunnen houden. Maar dit kan 
alleen als er een eigen tent in omloop is, aangezien de kosten voor het huren van een tent te 
duur is voor sociale activiteiten. Ook geven bijeenkomsten in een feesttent een andere sfeer 
dan in een cafe. Daarnaast heeft ons cafe een beperkte buiten en binnen ruimte, waardoor 
vele activiteiten niet mogelijk zijn. 
 
Commisie Dorpsfeest:  

Het jaarlijkse dorpsfeest is in de openlucht en dus weersafhankelijk. Om te voorkomen dat 

dit feest niet kan plaatsvinden, als weersomstandigheden niet mee werken, is een tent 

nodig. Tevens begint het sociale gebeuren en het draagvlak onder de mensen wanneer je 

samen begint met het opbouwen van de tent. Mensen waarderen deze inzet enorm. Dat de 

organisatie zelf de tent en de vloer legt…. Dan staat er gelijk een heel aantal mensen op om 

te helpen blijkt! Je hebt het dan samen gedaan! En er zijn véle vrijwilligers waardoor dit feest 

word gedragen. Het wordt ook enorm gewaardeerd dat dit feest in de open lucht plaatvindt, 

of te wel in een tent, want dit geeft een hele andere sfeer!!!  Het Dorpsfeest brengt vele 

mensen uit Beuningen samen. Brengt nieuwe contacten te weeg. Ook wil deze stichting niet 

afhankelijk zijn van het (enige) cafe in het dorp. Ook de kosten voor het huren van de tent is 

een enorm beslag op de kosten! De tent moet aan allerlei voorwaarden voldoen voor de 

vergunning van de gemeente, dus zomaar ergens een goedkope tent huren is er niet bij. 

 Stg Sportveld Beuningen: 

Deze Stichting zorgt ervoor dat activiteiten in ons dorp mogelijk zijn. Maar het sportveld is 

slecht bruikbaar. En heeft drastisch groot onderhoud nodig. De eigenaar geeft te kennen dat 

als er niet snel iets gebeurd het sportveld wordt opgeheven en als “wei” in gebruik gaat 

worden genomen. Dit laat De Stichting niet gebeuren. De Stg Sportveld weet dat op het 

gebied van sporten behoefte is aan een ijsbaan, welke in korte tijd gebruikt kan worden. 

Maar sporten is voor iedereen belangrijk, voor jong én oud, goed en slecht ter been.  Het 

mag niet zo zijn dat mensen die er gebruik van maken hun enkels gelijk verzwikken. 

Dus het moet begaanbaar en bruikbaar zijn voor iedereen. 

 

 



 

Eigenaar Sportveld / Dhr Damhuis: 

De eigenaar heeft te kennen gegeven dat de staat van het sportveld zo slecht is dat, als er 

niet wat aan gebeurd, hij het veld weer voor eigen gebruik gaat inzetten. Ruim dertig jaar 

heeft dhr. Damhuis gezorgd dat het sportveld kon worden gebruikt voor activiteiten. Dit wil 

hij graag zo houden om een bijdrage aan Beuningen te kunnen blijven doen, maar dan heeft 

het wel een renovatiebeurt nodig. 

De Mariaschool in Beuningen: 

De Mariaschool gebruikt het sportveld voor de buitengym van de leerlingen. Tevens wil de 

school hier graag de activiteiten rond Koningsdag centraliseren. In de winter is er behoefte 

aan een ijsbaan, maar het veld moet hiervoor worden geëgaliseerd. Tevens zijn deze 

buitenactiviteiten niet van commerciële aard, maar van sociale aard. Dat betekent dat een 

eigen feesttent noodzakelijk is, omdat huren hiervoor simpelweg te duur is.   

 

Toelichting project: 

De Stichting denkt dat een netjes onderhouden sportveld veel toegevoegde waarde heeft 

voor het leefklimaat in Beuningen. Daarom wil de stg het voetbalveld graag opknappen en 

nieuw leven inblazen. De Stichting weet dat er zoveel meer mogelijk is met dit veld, en  wil 

er een echt “evenemententerrein” van maken! Zonder dit veld is de basis voor alle sociale 

buiten activiteiten voor Beuningen weg!  

Sinds twee jaar heeft Beuningen het jaarlijks dorpsfeest, dit vindt plaats op het voetbalveld 

en het wordt bezocht door jong en oud en wordt gezien als een prachtige gebeurtenis. Elke 

vereniging, clubje of buurt is bereid om te helpen, zowel met de voorbereiding, het feest zelf 

en zelfs nog met het opruimen. 

Zonder deze hulp zou het ook niet te doen zijn, want door de slechte staat van onderhoud 

van het veld is het voor dit feest bijna niet meer te gebruiken. 

De ligging van het veld is echter ideaal voor dergelijke doeleinden, het is namelijk vanuit 

Beuningen over een wandelpad te bereiken. Tevens ligt dit veld dicht aan rivier de Dinkel, 

waardoor het prachtig is om rivier de Dinkel aan dit evenementen terrein te verbinden: 

Het dorpsommetje! Het dorpsommetje wordt tevens gebruikt deze te koppelen aan 

bestaande wandelroutes. Waardoor meer mensen in het centrum van Beuningen komen en 

meer gebruik zullen maken van de voorzieningen die er zijn. Het dorpsommetje zal ook 

worden gecombineerd met een natuurleerpad. De bewustwording van schone natuur en 

schoon water wordt hierbij uitgelegd. Tevens zullen er speel elementen voor kinderen 

worden aangebracht om deze route aantrekkelijker te maken.  

 



Doel van het project “Beuningen Outdoor Events” is om het sportveld zo veel mogelijk te 

gebruiken. Een dorpsommetje, in combinatie met een natuurleerpad en bestaande routes te 

te maken en combineren. Tevens is het hierbij van groot belang dat evenementen die 

weersafhankelijk zijn, onder alle weersomstandigheden door kunnen gaan. De Stichting wil 

een tent die in te zetten  is voor de evenementen. Hierdoor kunnen meerdere en nieuwe 

activiteiten georganiseerd worden waardoor nieuwe sociale contracten van mensen van alle 

leeftijden tot stand gebracht worden. Alle activiteiten zijn van sociale aard, niet van 

commerciele aard.  

Hierdoor is het huren van een feesttent niet mogelijk. Dit is te duur. Ook bij navraag bij de 

Stg Clod uit de Gemeente Losser, die een buitentent verhuurd tegen niet commerciële 

prijzen is het voor ons niet mogelijk om een tent te huren. Tevens hebben zij een tent die 

alleen als overkapping geld. De zijkanten kunnen dus niet dicht. Ook hierdoor is deze tent 

niet voor ons geschikt: Dus te duur, te koud, teveel geluidsoverlast.  

Het cafe in het dorp ligt te ver van het sportveld af om het te combineren, maar een 

feesttent geeft een veel betere sfeer voor de gewenste activiteiten. Daarnaast bouw je uit 

het samen opbouwen steun en draagvlak op bij de bevolking. 

Voor de toeristen die op camping Damhuis en de natuurcamping Olde Kottink staan of in 

Beuningse Bed & Breakfast locaties verblijven is dit project een toegevoegde waarde. 

Mensen vinden het prettig als er wat wordt georganiseerd. Voorbeeld: Ieder jaar zijn de 

gasten van de campings op het dorpsfeest aanwezig. Het Mauritspad met de Mauritsbrug 

ligt aan het evenemententerrein. Een mooie plek voor bankjes en een waterpunt. Een 

watertappunt voor sporters, wandelaar, etc, maar ook voor het natuurleerpad waar we het 

belang van de cirkel van drinkwater, rivierwater en grondwater uitleggen.  

De staat van dit veld is nu dusdanig slecht dat het eigenlijk nergens meer voor gebruikt kan 

worden. De eigenaar van de grond heeft aangegeven dat wanneer het veld niet wordt 

gerenoveerd, hij het zelf weer in gebruik gaat nemen. (Dan zal het veld weer als weiland 

worden gebruikt). Vele partijen willen dit voorkomen. Het is de enige plek om samen 

activiteiten te doen. Dit veld is de basis voor alle sociale buiten activiteiten in Beuningen. 

 

Het doel van het project is dus om het sportveld zoveel mogelijk en multifunctioneel te 

gebruiken en te koppelen aan het dorpsommetje, natuurleerpad en bestaande routes die nu 

niet door het dorp lopen. 

 

Hoe zijn we achter de behoefte van de inwoners van Beuningen gekomen? 

We hebben De Mariaschool benaderd waarvoor zij het sportveld zouden willen gebruiken. 

We zijn begonnen bij de allerkleinsten. De kinderen hebben samen met hun meester en 

juffen bij elkaar gezeten en hebben gebrainstormt over de wensen. Hier is een lijst 

uitgekomen. Dit is geventileerd naar alle kinderen en ouders. Maar ook hebben ouders ons 

benaderd met hun ideeën en wensen. 

Dat zelfde is ook gedaan onder de jongeren/jeugd, en ook bij de verenigingen.  



Deze ideeën en de ideeën van de initiatiefnemers zijn bij elkaar gebracht en bijgeschaafd 

door de Stichting, zodat de wensen van alle leeftijdscategorieën worden samengebracht.  

Door de ideeën van iedereen mee te nemen en samen te brengen creeër je draag vlak in het verdere 

proces.Bij de uitvoering zullen door alle doelgroepen taken  worden uitgevoerd, waardoor men 

elkaar tegen komt en overleg heeft met elkaar. Hierdoor ontstaan nieuwe contacten.  

 

Het evenemententerrein (met flexibele tent) wordt ingezet worden voor het jaarlijkse 

dorpsfeest, bijeenkomst jongeren activiteiten, mobiele ijsbaan zodat je met slechts enkele 

dagen vorst al kunt schaatsen, rustpunt voor wandelaar en/of toeristen, Koningsdag 

activiteiten, sportveld Mariaschool, maar ook voor overige sporters.  



 

Plan van aanpak: 
 

De Beuningers zijn bereid hun handen uit de mouwen te steken, zodat dit project slaagt. Er 

zijn tientallen vrijwilligers die mee zullen helpen om het plan te doen slagen. 

Om een “evenemententerrein” te realiseren zal er wel het één en ander aan het veld 

moeten gebeuren: 

 

1. De grond wordt geëgaliseerd en opnieuw ingezaaid.   

2. De omheining moet opnieuw worden aangebracht waardoor onderhoud eenvoudiger is 

uit te voeren. Onderhoud van de goals. 

3. Om niet weersafhankelijk te zijn, om sociale activiteiten te kunnen houden, een bepaalde 

sfeer te creëren, niet afhankelijk te zijn van één cafe, rendabele feesten te kunnen houden 

en het samen te doen, is een feesttent noodzakelijk voor de evenementen die bij de 

toelichting van het project zijn genoemd. De gemeente stelt bij het geven van een 

evementen vergunning eisen aan een feesttent. De tent die wij voor ogen hebben voldoet 

aan deze eisen. Ook de (prijzige) vloer is hiervoor geschikt, maar ook vereist voor deze 

vergunningen. Deze tent kan zonder verdere attributen simpel worden opgezet.  

4. Er wordt een ondergrond aangeschaft voor het maken van een mobiele ijsbaan. Dit maakt 

het mogelijk dat je na enkele dagen vorst al kunt schaatsen.  Tevens is deze mobiele ijsbaan 

makkelijk op te ruimen (op te rollen) en telkens opnieuw bruikbaar.  

5. Het dorpsommetje over de Mauritsbrug wordt verder uitgewerkt, aangevuld met een 

natuurleerpad, welke activiteiten zal hebben voor de kinderen m.b.t. drink-, rivier-, en 

grondwater. Tevens zal deze gekoppeld worden aan wandelroutes die nu niet door het dorp 

komen. Hierdoor zal het dorp extra toeristen krijgen die gebruik maken van de aanwezige 

voorzieningen. 

6. Er zullen bankjes komen en een waterpunt voor het vullen van drinkflesjes voor 

wandelaars, hardlopers en fietsers. (rustpunt voor wandelroute en hardloopwedstrijdjes, 

etc. / denkbeeldige verbinding met rivier de Dinkel) 

 

De stichting gaat hier iets ontwikkelen, zodat je in een mum van tijd een ijsbaan hebt.  Daar 

waar andere ijsbanen nog moeten wachten op ijs, is die van Beuningen al bevroren. 

Hierdoor komen ook mensen van buiten Beuningen hier naar toe. Na de vriesperiode wordt 

het zeil, de ‘mobiele ijsbaan’ weer verwijderd zodat deze tientallen jaren bruikbaar is. Zo 

heeft het gras hier weinig van te lijden. Samen met o.a. enkele studenten en lokale 

ondernemers moet het project uitgevoerd worden.  

Bij het innen van de entree van de ijsbaan kunnen we ouderen betrekken. De ouderraad of 

verenigingen kunnen chocomelk, koffie/thee, snoeperijen en glühwein verkopen voor extra 

inkomsten. De kerkhofploeg heeft aangegeven het onderhoud van het veld te willen doen, 

omdat zij het ook erg belangrijk vinden dat dit veld blijft bestaan. Op deze manier sociale 

activiteiten organiseren zorgt er ook voor dat verenigingen extra geld in het laatje krijgen, 

zodat zij kunnen blijven bestaan.   



Organisatie van de evenementen: 
 

Daarom wil De Stichting dit veld voor meerdere doeleinden gaan gebruiken, zoals: 

 

* Jaarlijkse dorpsfeest 

* IJsbaan 

* Sportveld  

* Spontane acties (hardloopwedstrijdjes voor de kinderen/jeugd, beurzen, 

   Koningsdag activiteiten, etc.) 

* Terrein voor activiteiten voor kinderen die niet op vakantie gaan. 

* Ontmoetingsplek en samenkompunt voor de activiteiten rondom het Paasvuur.  

   (Eier’gadder’n, Paashouthalen, Paasstaak slepen en Paasvuur) 

 

Het sportveld wordt nu gebruikt voor het jaarlijkse dorpsfeest wat er sinds twee jaar weer is. 

Nadat het sportveld is gerenoveerd en geëgaliseerd  wordt het gebruikt voor: 

Jaarlijks Dorpsfeest: Het veld is nu te slecht, waardoor het te gevaarlijk is om er activiteiten 

te houden. Het dorpsfeest wordt mogelijk gemaakt door vele vrijwilligers van alle leeftijden. 

Van een zandbak voor de allerkleinsten, tot een “Kuierhook” voor de ouderen. Op de zondag 

hebben we “Heel Beuningen Bakt”. Hier brengen alle kinderen van de Mariaschool hun 

mooiste cupcakes mee en o.a. de dames van “Zij-actief” en bezoekers van de zorgboerderij, 

hun taarten! Dit wordt een hele proeverij met een kopje koffie erbij voor iedereen uit 

Beuningen of betrokken bij Beuningen. Tezamen met de meerkampen, playbackshow en 

feestavond is het van belang dat dit feest onder alle weersomstandigheden door kan gaan. 

Doordat bedrijven ook hun steentje bijdragen en aanwezig zijn, breng je ook de jeugd en de 

ondernemers samen. Dit geeft een binding tussen de jongeren en het lokale bedrijfsleven. 

IJsbaan: Door een ijsbaan te creeëren waar slechts een paar cm’ers ijs op komt kun je 

binnen enkele dagen vorst al schaatsen. Het veld zal hiervoor geegaliseerd moeten worden. 

Er zit nu ongeveer een halve meter hoogte verschil in. Door vereningen hierbij te betrekken 

voor koffie en warme hap verkoop creeëren we extra inkomsten en kunnen ook mensen die 

niet kunnen/willen schaatsen toch bij dit project worden betrokken. De entreegelden 

kunnen we gebruiken voor onderhoud van de ijsbaan. 

Sportveld: De kinderen van de Mariaschool zullen hier sporten, de jeugd zal hier voetballen, 

jaarlijkse toernooien en sportevenementen, start- en eindpunt wandelvierdaagse, en 

spontane acties, zullen hier worden gehouden. 

Koningsdag: Dit gebeurd nu op verschillende punten in Beuningen, maar de school wil dit 

graag centraliseren. Tevens kan door aanschaf van de tent dit evenement onder alle 

weersomstandigheden door gaan en groter op zetten. Tot nu toe was dit alleen voor de 

kinderen en de ouders die helpen. Nu wordt dit uitgebreidt door er fietstocht voor alle 

inwoners aan te koppelen, zodat het voor iedereen een Koningsdag word. De ouderraad of 

school kan door verkoop van bijv. pannenkoeken extra inkomsten binnen halen. 

Terrein voor kinderen die niet op vakantie gaan: Organisatie van activiteiten voor kinderen 

die niet op vakantie gaan.  



Ontmoetingsplek voor paasvuur activiteiten: Rond het paasvuur worden er meerdere 

activitieten georganiseerd. Denk aan het paashout halen, het paastaakslepen, het paasvuur 

zelf, etc. 

 

 

 

 Draagvlak voor dit project is er van: 

Natuurlijk heeft de Stichting ook contact met de organisatoren van evenementen . De 

Beuningers zijn bereid hun handen uit de mouwen te steken, zodat dit project slaagt. Het 

plan met o.a. ijsbaan, tent en waterpunt wordt gedragen door de volgende organisaties. 

 Dorpsraad 

Sociale activiteiten zijn erg belangrijk in een dorp. Dit is de enige geschikte locatie.  

 Dorpsfeestcommissie 

Dit is de enige geschikte locatie. M.n. een dorpsfeest hoort buiten, in een tent, laag drempelig en 

samen opbouwen, feesten en opruimen is erg belangrijk. 

 Mariaschool (kinderen, ouders, leerkrachten) 

Kinderen moeten sporten, Koningsdag dreigt te vervallen als dit niet breder wordt opgezet, omdat de 

school zich er van onttrekt moet het door de Beuningers zelf worden gerealiseerd. Hiervoor is een 

centrale plek en ruimte nodig. 

 Werkgroep Jeugd 

Heeft een buitenlocatie nodig, heeft weinig te besteden en wil sfeer.  Kan door sociale activiteiten 

inkomsten generen waardoor nieuwe ideeën/wensen kunnen worden uitgewerkt/opgezet. 

 Werkgroep Jongerenpastoraat 

Heeft een buitenlocatie nodig, heeft weinig te besteden en wil sfeer.  

 VVV  

Heeft veld nodig voor parkeerruimte tijdens georganiseerde wandelroutes. Wil graag rivier de Dinkel 

verbinden met het terrein. Ook de rust ruimte en het watervulpunt is gewenst voor de toeristen.  Het 

natuurleerpad zal Beuningen aantrekkelijker maken voor jonge toeristen. Door het dorpsommetje te 

combineren met bestaande routes trekt dit meer toeristen voor het dorp. 

 Klootschietvereniging 

Door de georganiseerde activiteiten krijgen zij extra inkomsten voor de vereniging 

 Zij-actief 

Zij krijgen waardering door hun inzet tijdens de activiteiten en hierdoor nieuwe leden. 

 Werkgroep dorpsverfraaiing 

Het veld is nu geen welkome entree voor Beuningen. We hebben de rest van het dorp weten te 

verfraaien met vele hortensia’s m.b.v. vele vrijwilligers. Dat gaan we nu ook doen met dit veld. “Het 



hortensiadorp”. Nu kunnen we hier ook het sportveld bij betrekken. Waardoor we de entree van 

Beuningen meer vorm kunnen geven. 

 Werkgroep woningbouw Beuningen 

Wij steken ontzettend veel energie in het feit dat we nieuwbouw willen in Beuningen, maar dan 

moet het dorp aantrekkelijk zijn om te wonen. Dit plan is de basis voor vele activiteiten. Dit brengt 

zoveel woongenot met zich mee, want een dorp leeft van sociale contacten en noaberschap, en 

gebruiken. 

 Werkgroep toeristische route en rustpunten 

Het prachtige gebied rond de Mauritzbrug en de Dinkel wordt hiermee samen gebracht. 

Het even kunnen zitten en je flesje vullen en dit ook in de schemer of donker kunnen doen is prachtig 

voor wandelaars, fietsers en hardlopers. 

 Werkgroep Noaberschap 21 e eeuw 

Noaberschap werkt alleen als je elkaar kent! Het spreekt voor zich hoe belangrijk de basis is die we 

hier nodig hebben om dit te behouden. 

 Ondernemers Beuningen 

De activiteiten brengt Beuningers  en toeristen op de been, waardoor extra opbrengsten worden 

gegenereerd voor vele (touristische) ondernemers. 

 Solexclub Beuningen (oudere groep) 

Kan eigen kas spekken en kan nieuwe leden werven door sociale contacten. 

 Solexclub Beuningen (jongeren) 

Kan eigen kas spekken en kan nieuwe leden werven door sociale contacten. 

 Carnavalsvereniging de Valappels 

Kan eigen kas spekken en kan nieuwe leden werven door sociale contacten. 

 Kerkhofploeg 

Door de vele vrijwilligers die deze ploeg heeft krijgen ze allemaal de mogelijkheid om toch te kunnen 

blijven helpen. Deze werkzaamheden brengen sociale contacten te weeg. Ook als dank ontvangen zij 

een biertje, wat weer veel gezelligheid brengt. 

 Zorgboerderij Erve Sleiderink 

Samen met de bewoners bakken zij taart voor “Heel Beuningen Bakt” tijdens het dorpsfeest. 

Hierdoor voelen zij zich gehoord en betrokken bij Beuningen. Ook zit de zorgboerderij dicht bij het 

terrein, waardoor zij kunnen meegenieten van de activitieten. 

 Schaatsclub de IJsvogels Denekamp 

In Denekamp is de schaatsvijver erg diep. Dus het zou geweldig zijn om in een korte vorst periode al 

in Beuningen te kunnen schaatsen. Ook degene die in de zomer skeelert vind het geweldig om hun 

flesje te kunnen vullen en te kunnen rusten in Beuningen. 

 Skeelerclub de IJSvogels Denekamp 



In de winter wordt er geschaatst door de skeelers. In Denekamp is de schaatsvijver erg diep. Dus het 

zou geweldig zijn om in een korte vorst periode al in Beuningen te kunnen schaatsen. In de zomer is 

het geweldig om je flesje te kunnen vullen en te kunnen rusten in Beuningen. 

 Restaurant ’t Sterrebos 

Door de sociale activiteiten kan het Sterrebos de drank leveren. Ook brengen de activiteiten het 

Sterrebos extra bezoekers. 

 

Aantrekkelijk leefklimaat: 

We hebben geen kulturhus, geen clubgebouw en geen plek voor jongeren. 

We moeten dus zuinig zijn op onze enige plek voor buiten activiteiten, het sportveld. 

De plek om jong en oud samen te brengen. Hierdoor blijft Beuningen een dorp waar wat te 

doen is, zodat Beuningen ook aantrekkelijk blijft voor jongeren.   

De vindingrijkheid en het enthousiasme van de basisschoolkinderen, de jeugd en het 

verenigingsleven is de basis van ons plan, Beuningen Outdoor Events! 

Door deze plannen samen met de inwoners van Beuningen te realiseren zal er een geweldig 

‘wij’-gevoel ontstaan! Bij het opknappen van het voetbalveld en het aanleggen van het 

evenemententerrein zullen we zoveel mogelijk gebruik maken van Beuningers en Beuningse 

ondernemingen. De samenwerking die hierdoor ontstaat zal leiden tot nieuwe sociale 

contacten en onderlinge verbondenheid. Als het evenemententerrein, de ijsbaan, de tent en 

het watertappunt er eenmaal staan, dan zal het echt ‘ons’ evenemententerrein en onze 

ijsbaan zijn. Verenigingen zullen de kans krijgen om te helpen met bijvoorbeeld het opzetten 

van de tent, het verkopen van consumpties of het naderhand opruimen van het terrein. Ze 

zullen beloond worden met een bijdrage aan de clubkas van hun vereniging en daardoor zelf 

meer mogelijkheden creëren voor hun vereniging. De verdeling van de opbrengsten zal 

gebeuren a.d.h.v. de inzet van de betreffende vereniging.  

Beuningers zullen trots zijn op hun dorp Beuningen en op het geen we samen hebben 

bereikt en jaren zelf redzaam zijn.  

Om de jongeren in ons dorp te houden moet er wat te doen zijn. Daar de organisatie van de 

evementen, die genoemd zijn onder “Organisatie van de evenementen” wordt Beuningen 

aantrekkelijker.  Doordat de activiteiten voor alle leeftijdscategorieën zijn worden deze ook samen 

gebracht. Door de organisatie van het Dorpsfeest zijn er geheel nieuwe sociale verbindingen 

ontstaan. Dit weten we vast te houden door continuiteit in de organisatie van de evementen te 

houden. Dus evementen moeten door gaan , ook bij slecht weer! Door de nieuwe mobiele ijsbaan 

creeër je ook in de winter activiteiten. Deze zijn er nu niet. Mensen uit Beuningen gaan nu naar 

omliggende dorpen of steden om te schaatsen. Door op onze manier een ijsbaan te creeëren trek je 

juist mensen naar Beuningen. Ook sporttoernooien worden er nu niet gehouden door de slechte 

staat van het veld. Je ziet dat hier wel behoefte aan is door de goede opkomst bij het volleybal 

toernooi dat nu noodzakelijk in de kleine gymzaal moet worden gehouden. Door de activiteiten die 

genoemd zijn worden verschillende verenigingen bij elkaar gebracht en gaan samenwerken.  

Je kunt gebruik maken van elkaars kracht en spullen. 

 



Tevens is het behoud van een aantrekkelijk leefklimaat belangrijk voor onze toeristen. Daarom willen 

we een dorpsommetje, welke tevens het verlengstuk  is van een bestaande route die helaas niet 

door het dorp loopt. Hierdoor worden mensen naar de kern getrokken voor gebruik van bijvoorbeeld 

de horeco voorziening, etc. Tevens zal deze route gaan fungeren als natuurleerpad. Het belang van 

schoon drinkwater, schoon rivierwater en grondwater. Of te wel een schoon milieu. Wat leeft er in 

en om rivier de Dinkel, etc. Een route waar kinderen vragen kunnen beantwoorden en activiteiten 

kunnen gaan doen. 

 

 

 

 

Promotie: (extra media aandacht) 

We hebben flinke promotie gehad m.b.t. ons dorpsommetje, maar gaan dit verder naar buiten 

brengen door dit project.  Onze Beuningse “Herman Finkers” heeft de onderscheiding gekregen van 

Ereburger van Overijssel. Hierbij heeft hij een boom als cadeau gekregen. Deze is geplant aan ons 

dorpsommetje. Tevens is m.b.v. het kanon bij de Mauritzbrug het startsein gegeven voor deze 

periode van Ereburger van Overijssel. Vele fans van Herman Finkers zullen door de vermelding op de 

routes de wandeling langs deze bijzondere plek volgen. We verwachten hier flink veel toerisme voor. 

 

Mauritsbrug: Tijdens de 80-jarige oorlog rond 1597 is Prins Maurits met zijn troepen rivier 

de Dinkel over gestoken. Met een leger van 9000 infanteristen, 1600 paarden en zwaar 

geschut probeerde hij de spanjaarden te verdrijven. De toenmalige brug was niet berekend 

op het gewicht van de zware kanonnen. In 2009 is de Mauritzbrug over de Dinkel geplaatst 

met daarbij een groot kanon zoals uit 1597. In oktober 2016 hebben Koning Willem 

Alexander en Maxima dit kanon heropend! Zij hebben hierbij een miniatuur gekregen van dit 

kanon namens de inwoners van Beuningen. Foto’s hiervan zullen worden afgebeeld bij de 

plaatselijke VVV’s en bij het kanon zelf.  

Vanaf de Beuningerstraat en de Oude Dijk zal er bebording komen, waardoor de 

Mauritsbrug met daarbij het kanon meer aandacht zal krijgen.  

 

Er zal een natuurleerpad komen, ondersteund door het IVN en eventueel in samenwerking 

met Natura Docet. De plaatselijke VVV en de basisschool hebben hun interesse hiervoor 

getoond. Dit natuurleerpad zal informatie geven over het heden en verleden van de Dinkel 

en alles wat er in en om heen leeft. Ook zal het belang en de bewustwording van schone 

natuur en schoon water hierbij worden uitgelegd. Tevens zullen er speel elementen aan 

deze route worden aangebracht om het voor kinderen aantrekkelijker te maken. Er zal ook 

aandacht worden geschonken aan het belang van de cirkel van schoon drink-, rivier-, en 

grondwater! 

 

 

 

 



De entree van Beuningen: Door de veranderende aanleg van het terrein is het onderhoud 

makkelijker en zal het terrein er verzorgder uit zien. In 2016 is in de kern al het openbaar 

groen vervangen door hortensia’s. Bij herinrichten van het veld gaan we dit ook toepassen 

bij de entree van Beuningen, het evenemententerrein. Hierdoor zal het dorp ook meer een 

geheel worden en zal men deze plek als een warm welkom in Beuningen ervaren,  

“Het Hortensia dorp”!  



 

Nieuw ondernemersschap: 

 

Door de komst van deze nieuwe activiteiten, of door de garantie dat evenementen onder 

alle weersomstandigheden door kunnen gaan, genereren De Stichting nieuw 

ondernemersschap. 

De IJsbaan levert De Stichting entreegelden op. 

Door de verkoop van koffie, chocomelk, etc hebben de verenigingen extra inkomsten. 

De activiteiten welke scholen zelf niet meer mogen organiseren kunnen nu toch worden 

gehouden door de ouderraad. Dit brengt de ouderraad, of te wel de kinderen extra 

inkomsten voor activiteiten, zodat deze kunnen blijven plaatsvinden. 

De Stichting kan de feesttent verhuren voor meerdere evenementen. Dit brengt extra 

inkomsten waarvan een deel via een verdeelsleutel bij de vereningen terecht zal komen. 

Door de nieuwe evenementen wordt het aantrekkelijker voor eigen inwoners, maar ook 

voor toeristen. Hiervan profiteren ook onze ondernemers in het dorp. 

 

 

Innovatief ontmoeten: 

 

Het voetbalveld is “de entree” van Beuningen. Zoals het er nu bij ligt, kan het echt niet. 

Graag wil de stichting dat het weer een trekpleister wordt voor Beuningen. Er komen ook veel 

toeristen naar Beuningen. Maar dit blijven ze alleen doen als het een “verzorgd” dorp is met 

gezelligheid en warmte. Waar saamhorigheid is tussen de mensen. 

Door de organisatie van het dorpsfeest worden buurten opgeroepen mee te doen aan 

activiteiten, Vereningen om mee te helpen met de organisatie, ondernemers voor 

sponsoring van eigen middelen voor de meerkampen, etc. Alle vereningen, clubs, etc 

worden bij de organisatie of het feest zelf betrokken. Van de kinderen van de peuterschool 

tot de ouderen van de bejaardensoos worden persoonlijk benaderd. Mensen uit het dorp 

zelf, maar ook uit het buitengebied. Door de hulp in te roepen van verschillende vereningen 

voor het realiseren van de mobiele ijsbaan creeër je nieuwe contacten. Door de Koningsdag 

niet alleen voor de kinderen van de Mariaschool te houden, maar dit te combineren met een 

fietstocht voor alle inwoners, creeër je nieuwe contacten. We zien, dat mensen die om 

welke reden dan ook werkloos zijn geworden of bij huis zijn gekomen, dat ze zich waardevol 

voelen voor Beuningen, doordat er gebruik wordt gemaakt van hun inzet. 



 

Werkwijze: 

De Beuningers zijn zeer zeker bereid hun handen uit de mouwen te steken, zodat dit project gaat 

slagen. Een voorbeeld hiervan is ook het hortensia project.  

Alles is georganiseerd en gepoot door een grote groep mensen uit Beuningen. Dit zijn erg goede 

projecten om te laten zien dat we “samen sterk staan”! De kerkhofploeg (die bij ons redelijk op 

leeftijd is) heeft al aangegeven ons bij het onderhoud van het evenemententerrein te willen 

helpen!!! Hoe super is dat?!! 

De Stichting heeft gekozen om de ideeën te laten bedenken door de bewoners zelf. 

We hebben De Mariaschool benaderd waarvoor zij het sportveld zouden willen gebruiken. 

We zijn begonnen bij de allerkleinsten. De kinderen hebben samen met hun meester en 

juffen bij elkaar gezeten en hebben gebrainstormt over de wensen. Hier is een lijst met 

ideeën uitgekomen. Ook hebben de ouders ons benaderd met hun ideeën en wensen. 

Dat zelfde is ook gedaan onder de jongeren/jeugd, en ook bij de verenigingen.  

Deze ideeën en de ideeën van de initiatiefnemers zijn bij elkaar gebracht en bijgeschaafd 

door de Stichting, zodat de wensen van alle leeftijdscategorieën worden samengebracht.  

Door de ideeën van iedereen mee te nemen en samen te brengen creeër je draag vlak in het verdere 

proces.Door alle doelgroepen een taak te laten uitvoeren komt men elkaar tegen en heeft overleg 

met elkaar. Hierdoor ontstaan nieuwe contacten.  



 

Innovatieve karakter van het project: 

 

Het nieuwe product is de eigen mobiele ijsbaan. De Stichting is er van overtuigd dat de ondergrond 

zodanig is dat de ijsbaan snel is bevroren. D.m.v. een speciaal plastic zeil wordt een baan van 10 

meter breed uitgelegd in een ovale vorm van 400 mtr lang. Deze wordt aan de binnen- en buiten 

kant verhoogd door een brandweerslang vol te laten lopen met water. Hierdoor heb je slechts enkele 

centimeters water nodig. Voor het leggen van de baan hebben we verschillende vrijwilligers nodig 

die samen moeten zorgen dat de baan er goed komt te liggen. Door afmetingen van een officiële 

baan over te nemen zijn we overtuigd dat de echte schaatsers ook bij ons komen schaatsen. 

Ook de schaatsers uit Denekamp zullen bij ons komen schaatsen aangezien in Denekamp de ijsbaan 

erg diep is en het dus lang duurt voordat er ijs op ligt. 

Het voordeel van deze baan is dat je de materialen snel weer kunt opruimen. Het veld wordt 

hierdoor ook minimaal belast. Tevens hebben we een minimum aan opslagruimte nodig. 

We hebben contact gehad met Hans Notkamp over ons innovatieve idee van de ijsbaan.  

Hij gaf aan niet helemaal begrepen te hebben hoe we de opbouw van de ijsbaan gaan doen. 

Hij dacht dat we met harde bebording e.d. gingen werken, maar dit is niet het geval. Ook 

overige zaken waarover hij twijfels had hebben we met hem besproken en dit waren ook 

volgens hem slimme oplossingen. 

Waarschijnlijk gaan zij  ook deze techniek toepassen in de toekomst!  



 

Financieel plan: 

 Begroting: 

 Kosten: 

 Egaliseren en opnieuw inzaaien sportveld   €  3.900,- 

 Aanschaf feesttent      € 17.400,- 

 Aanschaf vloer feesttent      € 24.000,- 

 Aanschaf mobiele ijsbaan (250 mtr)    €   5.000,- 

 Verlichting       €   6.600,-   

 Pegodetent          €   2.000,- 

 Watervulpunt       €   3.250,- 

 Bankjes        €   3.000,-  

 Afsluitbare opslag voor tent, ijsbaan, attributen     €   9.800,-   

 Geluid en verlichting in de tent     €   5.000,- 

 Inrichting in en buiten tent (praattafels,biertafels/banken) €   5.000,-             

 TOTAAL          € 84.950,- 

 Dekkingsplan: 

 Dorpsraad       €   2.500,- gereed 

 Dorpsfeest       €   2.500    gereed 

 Rabobank Coöperatiefonds     €   5.000,- gereed 

 Oranjefonds       € 10.000,- lopend 

 Waterschap Vechtstromen     €   5.000,- lopend 

 Kern met Pit       €    1000,- Lopend 

 Menzis        €   6.025,- lopend 

 Kleine en grote sponsoren     €   3.000,- gereed 

 Bijdrage vrijwilligers      €   7.450,- gereed 

 Leader subsidie       € 42.475,- lopend 

 

 TOTAAL          € 84.950,- 

   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bij de ijsbaan zijn we ervan uitgegaan dat we 1  keer per 4 jaar een ijswinter hebben.  

Hiermee heb ik het zeer summier aangehouden. Op de site van schaatswinters.nl blijkt dat 

we de laatste 10 jaar toch 7 keer hebben kunnen schaatsen. 

(2006/2008/2010/2011/2012/2013/2016) En dan hebben we het over natuurijs, wat veel 

dieper is dan onze mobiele ijsbaan. 

 

Deze 1 keer per 4 jaar geldt dus ook voor inkomsten uit entree en de consumpties. Om toch 

een basis inkomen te genereren willen we seizoenkaarten aanbieden waarmee men de hele 

winter vrije toegang tot de ijsbaan heeft.  

 



 

Vervolg activiteiten van project BOE: 

 

Als dit project door gaat brengt dit ons ook mogelijkheid tot uitvoeren van de volgende 

activiteiten waarvoor nu al serieuze interesse is getoond, of waar zelfs de eerste initiatieven 

al voor zijn gestart: 

- Wandelvierdaagse voor alle scholen in de omliggende dorpen in Gemeente 

Losser en Gemeente  Dinkelland 

- Pauzeplaats voor de Landgoed Twente Marathon. Zij hebben volgend jaar hun 

jubileum jaar en zijn bereid om Beuningen hierbij te betrekken. Het betreft 

hardlopers en fietsers uit heel Nederland. 

- Join the Pipe project: We gaan hiermee educatief aan de slag: Kinderen bewust 

laten worden van een schoon leefklimaat en het bewust laten omgaan met 

water! Dit zal ook bij alle scholen in Dinkelland en Losser onder de aandacht 

worden gebracht. Ook zijn hardloopclubs en wandelorganisaties benaderd om dit 

punt op te nemen/te vermelden in hun routes en extra aandacht te geven. 

- Tevens heeft de werkgroep Jeugd aangegeven ons idee voor een jongerenavond 

super te vinden. We willen de jongeren van alle keten rondom Beuningen 

uitnodigen voor een feestavond, tijdens deze avond mag elke groep een half uur 

muziek draaien achter de drive-inn. Hierdoor leren ze elkaar (beter) kennen en 

ontstaan er leuke contacten. Tevens kan hiermee de kas gespekt worden door de 

verkoop van consumpties. 

 



 

De economische spinn-off van de vervolg activiteiten: 

 

Wandel 4-daagse: 

We hebben het dan niet alleen over het inschrijfgeld, maar natuurlijk ook over het hapje en 

drankje waarvan na de wandeling gebruik van kan worden gemaakt.  

Bovendien gaan we in de toekomst wandelclubs aanschrijven, hiermee hopen we  

toeristen en wandelaars van verder weg te trekken. Deze zullen, net zoals nu al bij de fiets 4-

daagse het geval is, bij bed & breakfast’s  en campings overnachten.  

Wij verwachten hiermee op termijn minimaal 50 overnachtingen extra naar Beuningen en 

directe omgeving te halen. Tevens zal dit tot extra opbrengst voor de horeca sector 

betekenen. 

 

Om wandelaar te trekken voor deze 4-daagse zullen we de betreffende dorpsraden 

benaderen om zich in te spannen voor deelname. Hierdoor komt er een samenwerking tot 

stand tussen de verschillende dorpsraden van de omliggende dorpen. Deze samenwerking, 

die er nu niet is, zal leiden tot nog veel meer leuke en interessante ideeën. Deze bundeling 

van de krachten zal een sneeuwbal effect hebben. Dat Beuningen hierin het initiatief mag 

nemen, vinden wij een grote eer. 

 

Landgoed Twente Maraton: 

De Landgoed Twente Marathon is een sportief gebeuren waarbij de inschrijving binnen een 

mum van tijd vol is. Het is een zeer populair en gewild evenement, zowel bij de 

resultaatgerichte als bij de recreatieve sporters. Het is natuurlijk prachtig dat je hier in 

Beuningen van mag mee profiteren.  Als pauzeplaats ontvang je een financiële bijdrage, dus 

dit betekent voor ons extra inkomsten. Bovendien is de kans groot dat de deelnemers dit 

gebied nog eens opzoeken om op eigen gelegenheid te fietsen of te wandelen in het 

prachtige gebied dat ze tijdens de LTM hebben doorkruist. Vaak zullen dit meerdaagse 

bezoeken zijn waarmee de bed & breakfast’s  en andere overnachtingsgelegenheden en 

horeca in de omgeving hun voordeel kunnen doen. 

 

Join the Pipe:  

Als je op wandelkaarten kijkt of via internet zoekt is er in Losser geen enkel watertappunt te 

vinden. Oldenzaal heeft het dichtstbijzijnde tappunt. Qua reclame en promotie geeft ons dit 

op verschillende fronten mogelijkheden. Een aantal is ons al toegezegd. Met name de 

koppeling aan het “goede doelen project” dat hier achter zit, geeft veel positieve interesse, 

we weten hiermee de mensen te bereiken! Bovendien hebben ook hardloopclubs ons 

toegezegd dit watertappunt te vermelden op hun website en de daarop aangegeven routes. 

Ook willen ze trainingsroutes zodanig aanpassen, dat ze ons veld en het watertappunt daarin 

meenemen. Zij willen hier hun warming up of andere oefeningen gaan doen als het veld er 

weer bruikbaar bij ligt. 



Met verenigingen zullen we afspreken wat hun verdiensten zullen worden voor het opzetten 

en opruimen bij verhuur van onze feesttent.  Dus per verhuur zal een vereniging een vast 

bedrag krijgen gerelateerd aan het door ons ontvangen huurbedrag. Hiervoor zullen we een 

roulatie schema maken, zodat elke vereniging aan bod komt. 

Studenten zullen we benaderen voor het ontwikkelen van een online boekingsagenda voor 

de verhuur van de feesttent. 

 

 

Uitleg toekomstige exploitatie: 

 

De Stg denkt minimaal drie keer deze feesttent te kunnen verhuren voor € 1000,- per keer. 

(Uit een offerte blijkt dat voor een soortgelijke tent €  1996,50 moet worden betaald, uit de aanvraag 

van de Stg Clod uit Losser moeten we € 3000,- tot € 3500,- per keer aan huur betalen) 

Aan het dorpsfeest van afgelopen jaar heeft de stichting ook € 2.500,- over gehouden. Doordat nu 

met tent het feest sowieso door kunnen laten gaan zijn deze inkomsten meer gegarandeerd. 

Als de ijsbaan 5 dagen open kan per jaar en er komen 100 mensen per dag (er zitten ong. 70 kinderen 

op de Mariaschool) en ze betalen € 1,- entree  = € 500,- per 4 jaar= € 125,- per jaar. 

Alle bezoekers nemen minstens 2 consumpties ad € 1,-, dit is € 1000,- per 4 jaar= € 250,- per jaar. 

Tijdens Koningsdag kunnen alle deelnemers voor € 5,- deelnemen. Hiervoor krijgen ze een 

consumptie en een pannenkoek en een mooie route.  

Minimaal 50 mensen doen hier aan mee = € 250,- 

 

Het voetbal veld kan worden verhuurt voor sportactiviteiten. 4*per jaar ad € 50,- = € 200,- 

 

Hierbij is met nog geen enkele spinn off activiteit rekening gehouden. 

 



 

Organisatorische haalbaarheid: 

 

Stg Sportveld is de trekker van dit project. Deze stichting is samengesteld uit leden met 

organisatorische kwaliteiten, technische en communicatieve en financiële kennis, aangevuld 

met plaatselijke ondernemer. 

 Stg Sportveld zal zorgen voor : 

 De organisatorische planning en uitvoering renovatie sportveld. 

       De renovatie zal plaatsvinden in het voorjaar van 2017. 

 Aansturen Kerkhofploeg welke zorgt voor verder onderhoud sportveld in samenwerking 

met Gemeente. 

 Aanschaf materialen. Dit zal ook in het voorjaar van 2017 gebeuren. Verantwoordelijke 

voor beheer opslag materialen.  

 Indeling verenigingen voor opbouw en opruimen feesttent. (Stg Sportveld maakt 

draaiboek) 

 Aanspreekpunt en verdere organisatie omtrent opbouw ijsbaan. Hiervoor komt een 

draaiboek, zodat dit snel en vlekkeloos verloopt. (Gemaakt door technici van Stg 

Sportveld) Vanaf winter seizoen 2017/2018 is deze operationeel. Deze ijsbaan is 

vergunning vrij. 

 Het in contact brengen van ondernemer met student voor verdere uitleg en begeleiding 

ontwerpen en bijhouden digitale agenda voor verhuur. Vanaf september 2017 kan de 

verhuur starten.  

 Communicatie via de site van de Dorpsraad. 

 Financiële verslaglegging en uitvoering van administratieve handelingen omtrent alle 
activiteiten  die plaatsvinden op het evenemententerrein zullen worden vastgelegd door 
de penningmeester van BOE. 

  


